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Referat: 
Emne: Forhandling: Konklusion: Ansvarlig Tids 

frist: 

1. Valg af dirigent og 
stemmetællere  

Dirigentforslag: Carina Molsing Sørensen 
 
Stemmetællere 2 stk.: Morten Jespersen & 
Christian Handberg 
21 fremmødte medlemmer. 20 
stemmeberettigede. 

Carina blev valgt 
 
Carina konstaterer at 
generalforsamlingen er lovligt 
indkaldt med opslag på hjemmesiden 
og i kælderen søndag d. 9/2-25 
 

  

2. Aflæggelse af 
beretning om 
foreningens 
virksomhed i det 
forløbne år 

 I marts 2024 tog mange til LDM og 
flere skytter fra Ringsted vandt 
medaljer og præmier. Juniorhold skød 
sig til en sølvmedalje. 
Til DM var der 2 junior og 1 
børneskytte på landsdelsholdet i luft, 
og på riffellandsdelsholdet var der 3 
junior og 2 børneskytter. Det er flot. 
Vi havde en børneskytte, der vandt 
BK3 klassen.  
Vi var 9 skytter og 4 hjælpere med til 
dette DM.  Winnie var en stor hjælp, 
så der blev bestilt nye skydetider, 
imens at skytterne var inde at skyde.  
Tak for det. Også en stor tak til Ole 
og Jens, der var med på banen. Det 
kunne ikke lykkes uden jeres hjælp. 
I pistol kom der et turneringhold 
med, der havde kvalificeret sig, i 
løbet af sæsonen, ved at skyde 5 
indledende runder. De skød 1 hånds, 
med de udfordringer, der kan være 
med det. De fik en god oplevelse, og 
blev en erfaring rigere. Vi havde også 
en luftpistolsskytte, der skød sig til en 
flot 17. plads. 
Sæsonafslutningerne henholdsvis for 
voksne og børn havde den fin 
tilslutning. Der blev uddelt medaljer 
og præmier fra S-cup, LDM, 
Klubmesterskab og sæson. Børn og 
juniorer fik også et diplom. 
Vi er med i et DGI-projekt ”Genlad 
din forening”. Der er nedsat en 
arbejdsgruppe, der vil arbejde med 
visioner for foreningen, og er i gang 
med missioner, så det også sker.  
Udendørssæsonen 2024 har været 
rigtig god. Både pistol og riffelskytter 
var trofaste til at komme. Planen med 
”op af kælderen”, åbne baner, lukke 
baner, retur og ned i kælderen 
fungerede fint for de fleste, men 
nogle må have fast mødetid i 
kælderen for at få våben med, da jeg 
ikke accepterer ligegyldighed.  
Vi har været mange nye riffelskytter i 
Søskoven, og der var flere juniorer, 
der havde eksamener og planer efter 
sommerferien, og derfor ikke deltog 

Formanden  

http://www.ringsted-skytteforening/


udendørs. Da flere skulle på 
efterskole og uddannelsesrejser, var 
Jens på hjemmebesøg med en bamse 
fra Ringsted skytteforening. De tog 
godt imod den, og ideen er, at den 
minder dem om, hvad de har oplevet 
sammen med andres skytter, og 
forhåbentlig vender tilbage igen, når 
de vender hjem.  
I løbet af sommeren, har der været 
åbent i kælderen om mandagen. Der 
har været kortere åbningstid og den 
forsætter måske igen i år. Kl. 18.30 – 
20.00. 
Der er blevet skiftet mellemplader og 
lister på bagvæggen. Der er spartlet 
huller og malet. Det var dejligt. Tak 
for hjælpen til det.  
I august var der gåtur rundt om 
Tuelsø. Der var mulighed for at grille 
medbragt mad efter turen, og vi 
sørgede for kaffe og René for kagen. 
Dejlig tur for de 8 personer, og 
dejligt, at der kom flere til spisningen. 
Udendørs DM var med meget få 
deltagere fra Ringsted, men lidt har 
også ret.  
Kontingentindbetalinger var meget 
bedre i år, så der er sporet 
forbedringer. Våbenkontrol i 
september, var der også pænt 
fremmøde. Der var nogle, der ikke 
havde modtaget mail, men nogle 
havde skiftet mail, uden at give 
besked. Der er også nogle, der 
glemmer at læse, hvad der står, og 
siger ”Jeg troede”, men alt i alt, var 
det ok. 
Indendørssæsonen startede 
fornuftigt, og lørdag i uge 41, havde 
vi Skydesportens dag. Der var 57 
personer forbi, og fik prøvet riffel og 
luftpistol. Det var en rigtig travl, men 
hyggelig dag.  
Fugleskydningen i november gik over 
alt forventning. Der var god tilslutning 
og virkede til at alle hyggede sig. Vi 
var 30 skytter. Der var For-sjov-skiver 
i tidsrummet mellem der blev skudt 
på fuglen. Det var muligt, at lave 
julepynt, der kunne hænges op, og 
tages med hjem inden jul. 
Juleafslutningerne for henholdsvis 
voksne og børn/junior gik rigtig godt, 
og der var mange deltagere. Det var 
rigtig dejligt med denne opbakning.  
Her i uge 6 har vi afholdt S-cup. 
Dette stævne har været vel besøgt, 
af mange andre foreninger. Vi var 
dog uheldige/heldige, at vores 
tællemaskine ugen før, gik i stykker. 
Vi fik ringet til Glumsø, der var så 
venlige, at vi måtte låne deres under 
stævnet. Det er her hvor skydning 
kan noget. Alle hjælper alle. I år 
havde vi 292 skydninger inkl. Egne 
skytter. Det er et flot resultat. Der 
skal afleveres medaljer til 21 andre 
foreninger. Der er graveret 103 
medaljer. Bestilt 40 gavekort og 20 
pokaler/statuetter. Nu er alting klar til 
udlevering, ved DMérne. Det lykkes 
normalt, at udlevere dem alle, så vi 
undgår at sende det med posten.  
Til slut vil jeg sige stor tak til alle, der 
gør det muligt, at vi kan have åbent 3 
gange om ugen.  
Tak til de ekstra frivillige, der har 
hjulpet i løbet af sæsonen. 
 



 

3. Aflæggelse af det 
reviderede regnskab 

 147 medlemmer fordelt på: 
0-18 år 32 
19-24 11 
Passive 5 
Voksne 25-xx 99 
Kontingentstigning i 2023 og et 
mindre vareforbrug i 2024 giver et 
stort dækningsbidrag og et godt 
overskud på ca. 25.000 kr. Vi har en 
god formue i foreningen. 
 
Se separat regnskab og noter 
 

Kassereren  

4. Behandling af 
indkomne forslag 

 
 
 

 Ingen indkomne forslag   
 
 
 

5. Valg af bestyrelse: 
På valg er: 

På valg er: 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Ole Jespersen – Modtager genvalg 
Lone Kristiansen – Modtager genvalg 
Birgitte Falck Jensen – Modtager genvalg 
Torben Jensen - Modtager genvalg, men 
opstiller som suppleant 
 
Bestyrelsen indstiller Flemming Nybo som 
bestyrelsesmedlem. 
 
Bestyrelsessuppleant: 
Jens Kaspersen – Modtager genvalg 
Karina Hvid Jørgensen – Modtager genvalg 
Christian Handberg – Modtager genvalg 
 
Bestyrelsen indstiller Torben Jensen som 
bestyrelsessuppleant. 
 

Bilagskontrollant: 
Helle Stubberup – Modtager genvalg 
 
Bilagskontrollantsuppleant: 
Laura Jespersen – Modtager genvalg 
 

 
 
Ole Jespersen genvalgt 
Lone Kristiansen genvalgt 
Birgitte Falck Jensen genvalgt 
Flemming Nybo valgt som 
bestyrelsesmedlem 
 
 
 
 
 
Jens Kaspersen genvalgt 
Karina Hvid Jørgensen genvalgt 
Christian Handberg genvalgt 
Torben Jensen valgt som 
bestyrelsessuppleant 
 
 
 
Helle Stubberup genvalgt 
 
 
Laura Jespersen genvalgt 

  
 
 
 
 

6. Drøftelse af 
kommende års 
aktiviteter 

 Intet at bemærke 
 
 

  

7. Eventuelt  
  

Intet at bemærke 
 

  
 

 
 

Praktiske forhold: 
 

Der vil være kaffe og kage under mødet.   

Næste møde: 
 

Bestyrelsen konstituerer sig efter generalforsamlingen 

Bemærkninger: 
 

 

 


